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Zápisnica zo zasadnutia AS PF UKF v Nitre  dňa 13. 7. 2020 

 

Prítomní: 12 (doc. Mgr. Pavol Brezina, PhD.; Mgr. Alena Čierna, PhD.; Marek Gajdoš; 

PhDr. Viktor Gatial, PhD.; prof. PaedDr. Alena Hašková, CSc.; doc. PaedDr. Janka 

Kanásová, PhD.; Ing. Rudolf Kaniansky; doc. PaedDr. Dana Kollárová, PhD.; Mgr. Rebeka 

Štefánia Koleňáková; Mgr. Dominika Sondorová; doc. PaedDr. Vladimír Šutka, PhD.; doc. 

PaedDr. Marcela Verešová, PhD.) 

 

Ospravedlnení: 1 (PaedDr. Soňa Grofčíková, PhD.) 

 

Neprítomní: 0 

 

Hostia:  doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. 

doc. PaedDr. Lívia Fenyvesiová, PhD. 

doc. Ing. Ivana Tureková, PhD. 

Ing. Lucia Bezáková   

 

 

Program: 

1. Otvorenie, kontrola plnenia uznesení. 

2. Systemizácia funkčných a pracovných miest na PF UKF v Nitre od 01. 09. 2020 do 

31. 08. 2021. (Príloha č. 1 a Príloha č. 2) 

3. Informácia o úpravách rozpočtu PF UKF v Nitre. (Príloha č. 3) 

4. Možnosti štúdia, ponuka študijných programov PF UKF v Nitre a podmienky prijatia 

na bakalárske, magisterské a doktorandské štúdium v akademickom roku 2021/2022. 

(Príloha č. 4) 

5. Výsledky hodnotenia vzdelávania a učiteľov študentmi na PF UKF v Nitre za 

akademický rok 2018/2019. (Príloha č. 5) 

6. Vyhlásenie doplňujúcich volieb do študentskej časti AS PF UKF 

7. Rozličné 

8. Záver 

 

 

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. otvorila zasadnutie AS PF UKF 

v Nitre. Úvodom privítala prítomných členov AS PF UKF a hostí. Ospravedlnila neprítomnú 

členku AS PF UKF, ktorá ospravedlnila svoju neúčasť. Predsedníčka AS PF UKF v Nitre 

Mgr. Alena Čierna, PhD. oboznámila členov AS PF UKF s programom zasadnutia, ktorý bol 

doplnený v bode Rôzne o vyhlásenie a harmonogram doplňujúcich volieb do študentskej časti 

AS PF UKF v Nitre.. 

Program zasadnutia bol hlasovaním prítomných členov AS PF UKF odsúhlasený. 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržalo sa: 0   

 

 AKADEMICKÝ SENÁT 

Pedagogickej fakulty UKF v Nitre 

Dražovská cesta 4,  949 74 Nitra 

 



Bod 2 – Systemizácia funkčných a pracovných miest na PF UKF v Nitre od 01. 09. 2020 

do 31. 08. 2021.  

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. predstavila prvý bod rokovania 

a požiadala Ing. Luciu Bezákovú, aby oboznámila prítomných členov AS PF UKF v Nitre 

s plánovanou Systemizáciou funkčných a pracovných miest na PF UKF v Nitre od 01. 09. 

20120 do 31. 08. 2021. 

 

Uznesenie č. 1/13072020 

Akademický senát PF UKF v Nitre schvaľuje Systemizáciu funkčných a pracovných miest na 

PF UKF v Nitre od 01. 09. 2020 – 31. 08. 2021 predloženú doc. PaedDr. Gáborom Pintesom, 

PhD., dekanom Pedagogickej fakulty UKF v Nitre. 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod 3 – Informácia o úpravách rozpočtu PF UKF v Nitre 

Ing. Lucia Bezáková oboznámila členov AS PF UKF v Nitre s Úpravou rozpočtu PF UKF 

v Nitre. Členovia senátu nemali k prednesenej správe žiadne pripomienky. 

 

Uznesenie č. 2/13072020 

AS PF UKF v Nitre schvaľuje dokument Úprava dotácie Pedagogickej fakulty UKF v Nitre 

na základe dodatku č. 2 k dotačnej zmluve na rok 2020, úpravy limitu finančných 

prostriedkov zo štipendijného fondu a rámcovej dohody o oficiálnej rozvojovej pomoci na 1. 

a 2. štvrťrok 2020 predložený doc. PaedDr. Gáborom Pintesom, PhD., dekanom Pedagogickej 

fakulty UKF v Nitre. 

Za: 12 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

Bod 4 – Možnosti štúdia, ponuka študijných programov PF UKF v Nitre a podmienky 

prijatia na bakalárske, magisterské a doktorandské štúdium v akademickom roku 

2021/2022.  
doc. PaedDr. Lívia Fenyvesiová, PhD. – predstavila členom AS PF UKF v Nitre dokument 

Možnosti štúdia, ponuku študijných programov PF UKF v Nitre a podmienky prijatia na 

bakalárske, magisterské a doktorandské štúdium v akademickom roku 2021/2022. Zároveň 

oboznámila členov AS PF UKF v Nitre s tým, že predložený materiál bol poskytnutý 

jednotlivým katedrám na pripomienkovanie. Dodala, že od akademického roka 2021/2022 sa 

študenti budú prihlasovať na štúdium len prostredníctvom elektronickej prihlášky. Taktiež 

uviedla, že nastala zmena v oblasti termínov prijímacích talentových skúšok.  

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. – otvorila diskusiu. 

doc. PaedDr. Marcela Verešová, PhD. – upozornila, že v dokumente absentuje možnosť 

kombinácie učiteľstva psychológie s bakalárskymi a magisterskými programami iných fakúlt. 

doc. PaedDr. Lívia Fenyvesiová, PhD. – prisľúbila, že chýbajúci údaj doplnia. 

Ing. Rudolf Kaniansky – načrtol otázku týkajúcu sa študijných programov, na ktoré sa 

dlhodobo hlási nízky počet študentov. Navrhol, či by nebolo vhodné dané študijné programy 

otvárať každý druhý rok.  

doc. PaedDr. Lívia Fenyvesiová, PhD. – uviedla, že ide o študijné programy Andragogika 

(v dennej i externej forme), Technika (externá forma), Pedagogika a vychovávateľstvo 

(externá forma), na ktoré sa počas uplynulých dvoch rokov prihlásil len jeden uchádzač. 



Následne predostrela otázku, či má význam ponúkať študijné programy s dlhodobo nízkym 

záujmom.  

Dekan Pedagogickej fakulty doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. – súhlasil s vyjadrením doc. 

PaedDr. L. Fenyvesiovej, PhD. Ďalej dodal, že externá forma štúdia v istom zmysle počíta 

s menším počtom uchádzačov. Následne sa vyjadril, že by bolo vhodné predložený materiál 

modifikovať a zapracovať doň prednesené pripomienky.   

doc. PaedDr. Dana Kollárová, PhD. – sa spýtala či nie je možné zlúčiť niektoré predmety 

v študijných programoch Andragogika a Pedagogika a vychovávateľstvo.  

doc. PaedDr. Lívia Fenyvesiová, PhD. – uviedla, že ide o tak špecifické predmety a že nie je 

možné v týchto študijných programov spájať študentov.  

Dekan Pedagogickej fakulty doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. – súhlasil s doc. PaedDr. Líviou 

Fenyvesiovou, PhD. 

doc. PaedDr. Dana Kollárová, PhD. – ďalej predostrela otázku spojenú s tým, či sú kalkulácie 

poplatkov za externú formu štúdia nastavené na reálny počet študentov. 

Dekan Pedagogickej fakulty doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. – uviedol, že poplatky za 

externú formu štúdia sú naceňované podľa odhadovaného počtu uchádzačov a že vedúci 

katedier sú priebežne informovaní o počte prihlásených študentov. 

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. – odporučila opakovane 

prehodnotiť ponuku ŠP na rok 2021/2022 a navrhnúť do budúcnosti stratégiu ponuky ŠP 

s dlhodobo nízkym záujmom.  

 

Uznesenie č. 3/13072020 

Akademický senát PF UKF v Nitre prerokoval a schvaľuje s pripomienkami dokument 

Možnosti štúdia, ponuka študijných programov PF UKF v Nitre a podmienky prijatia na 

bakalárske, magisterské a doktorandské štúdium v akademickom roku 2021/2022 

s odporučením doplniť kombináciu psychológie s bakalárskymi a magisterskými programami 

iných fakúlt a s odporučením opakovane prehodnotiť a navrhnúť stratégiu ponuky ŠP 

s dlhodobo nízkym záujmom. Termín – do konca augusta 2020.  

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod 5 – Výsledky hodnotenia vzdelávania a učiteľov študentmi na PF UKF v Nitre za 

akademický rok 2018/2019.  

doc. PaedDr. Lívia Fenyvesiová, PhD. – predstavila členom AS PF UKF v Nitre materiál 

týkajúci sa hodnotenia vzdelávania a učiteľov študentmi na PF UKF v Nitre za akademický 

rok 2018/2019. Dodala, že ani v jednej z hodnotených oblastí sa neobjavili negatívne 

hodnotenia. Problém však vidí v tom, že sa do hodnotenia vzdelávania zapojil menší počet 

študentov ako v predchádzajúcom roku. V súvislosti s tým navrhla hľadať ďalšie alternatívy 

a možnosti ako viac zapojiť študentov do hodnotenia vzdelávania. Ďalej uviedla, že 

predkladaný dotazník je časovo náročný a bolo by vhodné nájsť možnosť, ako ho zefektívniť 

a sprístupniť študentom v kratšej forme. 

Dekan Pedagogickej fakulty doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. – podotkol, že spätná väzba od 

študentov predstavuje jednu z najdôležitejších oblastí hodnotenia vnútornej kvality VŠ. Ďalej 

uviedol, že ide o dlhodobý problém a aj keď niektoré zmeny už boli zapracované, dotazník 

má i naďalej komplikovanú štruktúru a veľa otázok, vyžadujúcich si veľa času pri vypĺňaní. 

Dodal, že po doplnení študentskej časti AS PF UKF v Nitre bude intenzívnejšie pracovať s jej 

členmi na skvalitnení dotazníka.  

doc. PaedDr. Marcela Verešová, PhD. – uviedla, že forma a zámer dotazníka je pre študentov 

menej motivujúca/i pre vyplnenie, pretože je rozsiahly a viazaný na hodnotené predmety 



študijného programu. Nadväzujúc na vyjadrenie prodekanky PF navrhla, aby sa zmena 

štruktúry dotazníka riešila celouniverzitne a nielen na jednotlivých fakultách z dôvodu 

potreby celouniverzitného vyhodnotenia. Efektívnym by bolo, ak by sa úroveň kvality 

vzdelávania hodnotila viacúrovňovo – špecifický menej položkový dotazník 

s celouniverzitným dosahom (centrácia na tie oblasti ESG, ktoré indikujú kvalitu vzdelávania 

na celouniverzitnej úrovni a spokojnosti so štúdiom) a dotazník/anketa/iná forma hodnotiace 

kvalitu zabezpečenia ŠP na fakulte. Zároveň dodala, že by bolo vhodné perspektívne pretaviť 

porovnanie výsledkov hodnotenia vzdelávania za uplynulé roky do grafického zobrazenia 

a zapracovať merateľné a konkretizované návrhy na zlepšenie kvality vzdelávania 

a študijných programov na PF UKF (aj s definovanou zodpovednosťou za plnenie). 

prof. PaedDr. Alena Hašková, CSc. – navrhla pozmeniť stratégiu hodnotenia vzdelávania. 

Uviedla, že by sa mohla vytvoriť koncepcia, v ktorej by sa každý semester vyhradil na 

hodnotenie jednej katedry. 

doc. PaedDr. Lívia Fenyvesiová, PhD. – sa vyjadrila, že v súvislosti s tým by nastal problém 

a niektoré ŠP by boli hodnotené len napríklad za tri roky, takže by výsledky hodnotenia 

nemali výraznejšiu výpovednú hodnotu (napr. môže dôjsť k zmene pedagóga, kým by prišlo 

k opätovnému hodnoteniu daného predmetu). Následne uviedla, že ak by sme zúžili 

hodnotenie vzdelávania len na katedru, mohlo by sa doň zapojiť ešte menej študentov. 

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. – navrhla zúženie dotazníka, 

ktorý by mal obsahovať jasné a stručné otázky. Podotkla, že je dôležité sústrediť sa na 

podstatné veci, ktoré majú byť hodnotené a nepotrebné položky vynechať. Zároveň dodala, že 

odznelo niekoľko podnetných nápadov, ktoré by bolo potrebné komunikovať smerom 

k vedeniu univerzity.  

 

Uznesenie č. 4/13072020 
Akademický senát PF UKF v Nitre prerokoval a berie na vedomie dokument Výsledky 

hodnotenia vzdelávania a učiteľov študentmi za akademický rok 2018/2019. 

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod 6 – Vyhlásenie doplňujúcich volieb do študentskej časti AS PF UKF 

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. – predstavila členom AS PF UKF 

v Nitre harmonogram plánovaných Doplňujúcich volieb do študentskej časti AS PF UKF 

v Nitre. 

 

Uznesenie č. 5/13072020 

Akademický senát PF UKF v Nitre na svojom rokovaní dňa 13. 07. 2020 vyhlasuje 

doplňujúce voľby do študentskej časti AS PF UKF v Nitre a schvaľuje Harmonogram 

doplňujúcich volieb do AS PF UKF v Nitre predložený predsedníčkou AS PF UKF v Nitre 

Mgr. Alenou Čiernou, PhD.  

Za: 12 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Bod 7 – Rozličné 

Predsedníčka AS PF UKF v Nitre Mgr. Alena Čierna, PhD. – v súvislosti so skúsenosťami 

z obdobia dištančnej formy štúdia počas trvania núdzového stavu a sprísnených 

protiepidemických opatrení v SR navrhla do budúcnosti zaviazať Univerzitnú knižnicu UKF 



v Nitre k postupnej digitalizácii učebných materiálov, potrebných na zabezpečenie dištančnej 

formy výučby.  

Dekan Pedagogickej fakulty doc. PaedDr. Gábor Pintes, PhD. – súhlasil s návrhom 

predsedníčky AS PF UKF v Nitre Mgr. A. Čiernej, PhD. 

 

 

Bod 8 – Záver, poďakovanie a ukončenie zasadnutia 

V závere zasadnutia predsedníčka AS PF UKF Mgr. Alena Čierna, PhD. poďakovala všetkým 

prítomným, členom AS PF UKF v Nitre a hosťom za účasť na zasadnutí. 

 

Nitra, 13. 7. 2020         

                      Mgr. Alena Čierna, PhD. 

             predsedníčka AS PF UKF v Nitre  

Zapísala: Mgr. Dominika Sondorová 

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina zo zasadnutia AS PF UKF zo  dňa 13. 7. 2020 

  


